
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren
Dato: 27. april 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 524
I følge Diabetesforeningen er der stor forskel på hvem der får tildelt en 
insulinpumpe og hvor det sker. Kan ministeren oplyse, hvad omkostningerne er i 
forbindelse med en insulinpumpe og om der er lavet en analyse af hvad det i det 
lange løb koster at behandle diabetespatienter med og uden insulinpumpe når 
der tages højde for senfølgesygdomme m.v.

Spørgsmål 525
Kan ministeren oplyse hvor mange insulinpumper der er i brug fordelt på de 
forskellige regioner?

Spørgsmål 526
Hvad er ministerens holdning til at diabetespatienter, der har fået en 
insulinpumpe, bliver bedt om at levere denne tilbage, fordi den er for dyr?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.
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